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REF : PTA2527-08 
 

 
Souvenir Orders to Support the School’s 20th Anniversary Fundraising 

二十周年校慶籌款紀念品訂購事宜 
 

Dear Parents, 

親愛的家長： 

 

 

      By God’s grace, our school has reached its 20th anniversary! To mark this significant milestone, 

the Parent-Teacher Association (PTA) will organize a series of celebratory activities.  We invite 

teachers, students, parents, alumni and staff to join us in this joyful occasion. Additionally, we aim to 

raise funds through these anniversary events to further support the school’s ongoing development. 

   蒙神恩典，我校已踏入二十周年！為慶祝這個重要里程碑，家長教師會將舉辦一系列校
慶活動，誠邀全體師生、家長、校友及教職同仁共襄盛舉，一同分享校慶喜悅。同時，我們
亦盼藉此盛事為學校籌募發展經費，以支持學校持續發展。 

 

          To create lasting memories for students, the PTA has specially designed and produced unique 

and meaningful souvenirs, available in limited quantities. After deducting costs, all proceeds will be 

deposited into the Parent-Teacher Association “WeHome Fund” to support future student and school 

development. We sincerely invite parents to support this initiative by purchasing these souvenirs. Order 

details are as follows: 

    為慶祝學校二十周年，本會特別設計了別具特色及意義的紀念品，好讓學生留下美好的
回憶。所有紀念品皆限量發售，售罄即止。所有收益扣除成本後，將全數撥入家長教師會
「家校建設基金」，作為日後支持學生及學校發展之用。謹此誠邀各位家長踴躍支持，訂購詳
情如下： 
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# Details of Souvenirs紀念品詳情 

1 HKBUAS Special Edition Monopoly 

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學特別版大富翁 

 

HK$528 / Set 套 

or 或 

HK$2,500 / Bundle of 5 Sets 五盒套裝 

 

 
 

Experience our school’s remarkable journey with this custom-designed board game, 

featuring iconic campus landmarks, unforgettable milestones, and cherished traditions 

that have shaped our community over the past two decades. This commemorative game 

offers fun with meaning, making it a treasured keepsake for families and alumni alike. 

 

透過這款特別設計的桌上遊戲，一同重溫本校二十年來的精彩歷程。大富翁遊戲中

融入了校園地標、學校重要里程碑，以及師生喜愛的傳統活動，展現出我校獨特的

校園文化。此特別版大富翁既富娛樂性，又具收藏價值，是家長與校友不能錯過的

珍貴紀念品。 
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2 HKBUAS 20th Anniversary Tourbillon Watch by Memorigin 

萬希泉「二十周年校慶」陀飛輪腕錶 

 

HK$23,800 / Each 隻* 

*Exclusive Offer for A-School Parents 本校家長特別禮遇 

 

Text engraving (optional) is included with your purchase. Please note that the engraving 

process and custom tailoring may take approximately one month.  

購買時可選機芯刻字。個人化與雕刻工序需時約一個月。 

 

 
 

Our flagship commemorative piece stands as a testament to the pinnacle of craftsmanship 

and precision. This exquisite tourbillon watch is adorned with custom engraving to 

celebrate our school’s 20th anniversary in timeless elegance. Each piece is meticulously 

crafted by skilled artisans, with every detail refined to the highest standard. The intricate 

mechanism, combined with its personalized design, makes this watch not only a mark of 

prestige but also a truly exceptional keepsake of this milestone. 

 

這款旗艦紀念品展現了工藝與精準的極致。精緻的陀飛輪腕錶，特別刻上二十周年

校慶專屬圖案，以優雅的姿態見證重要時刻。每枚腕錶均由匠心工藝精心打造，細

節一絲不苟，力臻完美。其精妙機芯結合個人化設計，成就獨一無二的尊貴紀念，

極具收藏價值。 
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3 20th Anniversary Stamp Book 

「二十周年校慶」紀念郵票簿 

 

HK$288 / Each 本 

 

 
 

 

 

Preserve cherished memories with our beautifully curated stamp collection, showcasing 

scenes from our school campus across the past 20 years. Each stamp highlights a 

meaningful place, commemorating the remarkable journey we have shared together. 

 

本套精心設計的郵票系列展現了本校二十年來的珍貴景象和回憶。每一枚郵票都刻

劃出校園内一處別具意義的場景，見證我們一路走來的非凡歷程。 
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4 Alumni-designed Lamp 

校友設計燈飾 

 

HK$188 / Each盞 

 

 
 

Illuminate your space with this exclusive lamp, created by our talented alumni. Blending 

artistic vision with school spirit, this distinctive piece is both functional and symbolic—a 

work of art that brightens any room while celebrating our shared heritage. 

這兩款獨特燈飾分別由本校校友精心設計，結合藝術創意與實用性。此燈飾既實用

亦深具象徵意義——不僅能為空間增添光明與雅緻，更是一件承載我們共同記憶、

輝映傳承之美的藝術作品。 
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5 20th Anniversary Commemorative Pin 

二十周年紀念襟章 

 

$88 / Each 枚 

 

 
 

 

Celebrate our school’s 20-year milestone with this elegant gold-finished logo pin. 

Featuring the award-winning design from our 20th School Anniversary Logo Design 

Competition, the pin embodies both creativity and school pride. A timeless keepsake, it is 

perfect for wearing on jackets, bags or lanyards—a shining symbol of unity and the 

shared memories of our A-School community. 

為慶祝二十周年校慶，本校特別推出此金色紀念襟章。襟章採用了「二十周年校慶

標誌設計比賽」的得獎作品，設計及創作意念都充滿著本校特色。這枚襟章既是珍

貴的紀念，也是承載著校友對母校的深厚情懷——無論佩於外套、背包或證件帶

上，都能展現對學校二十載光輝歷程的支持與驕傲。 
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5 20th Anniversary Commemorative Set 

二十周年紀念套裝 

 

$938 / Set 套 

 

 
 

Mark this special milestone with our exclusive 20th Anniversary Commemorative Set, 

thoughtfully curated to capture the spirit and heritage of A-School. The set includes: 

• One HKBUAS Special Edition Monopoly 

• One Alumni-designed Lamp (choose from two exclusive designs) 

• One 20th Anniversary Commemorative Pin featuring the award-winning logo 

• One 20th Anniversary Stamp Book showcasing scenes of our campus through the 

past 20 years 

 

This premium set brings together creativity, tradition and community pride, making it the 

perfect keepsake for families and alumni to treasure for years to come. 

 

為隆重慶祝學校二十周年校慶，本會特別精心推出「二十周年紀念套裝」以展現

A-School傳承與情懷。紀念套裝包括： 

• 一套香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學特別版大富翁 

• 一盞 校友設計燈飾（兩款設計中擇一） 

• 一枚 二十周年紀念襟章（採用校慶標誌設計比賽得獎作品） 

• 一本「二十周年校慶」紀念郵票簿（呈現校園二十年來的珍貴景象） 

 

此紀念套裝糅合創意、傳統與校園精神，極具收藏價值，無論是家長或校友，均能

從中珍藏屬於我們共同二十載的美好回憶。 
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1. Payment Method (PPS) 

付款方法 (繳費靈) 

Phone no.: 18033 or online payment: https://www.ppshk.com/ (Merchant Code: 6629) 

致電 : 18033 或網上繳費服務 : https://www.ppshk.com/  (商戶編號 : 6629) 

 

2. Distribution Date 

派發日期 

Item 項目 Availability 取貨時間 

HKBUAS Special Edition Monopoly 

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學特別版大富翁 

December, 2025 

二零二五年十二月 

HKBUAS 20th Anniversary Tourbillon Watch by Memorigin 

萬希泉「二十周年校慶」陀飛輪腕錶 
Inform Individually 

個別通知 

20th Anniversary Stamp Book 

「二十周年校慶」紀念郵票簿 
 

Alumni-designed Lamp 

校友設計燈飾 

 

20th Anniversary Commemorative Pin 

二十周年紀念襟章 

Late October, 2025 

二零二五年十月下旬 

20th Anniversary Commemorative Set 

二十周年紀念套裝 
December, 2025 

二零二五年十二月 

 

Parents who wish to place an order are kindly requested to complete the Google Form and settle the 

payment via PPS. 

如欲訂購之家長，請填妥以下 Google Form，並以 PPS 繳交全數費用。 

Order Form 訂購表格 (Tourbillon Watch 陀飛輪腕錶)： 

https://go.hkbuas.ps/s9P4xi 

 

Order Form 訂購表格 (Other Souvenirs 其他紀念品)： 

https://go.hkbuas.ps/RBXdol 
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 HKBUAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School 

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學 

Parent-Teacher Association 
第十六屆家長教師會 

      2025年9月19日 

19 September 2025 

 

            

 Reply Slip 回條 PTA2527-08  

 

請於 二零二五年九月二十二日（星期一）或之前以 eNotice回覆 

Please reply to the eNotice on or before 22 September, 2025 (Monday) 

 

本人已知悉 「二十周年校慶籌款紀念品訂購事宜」事宜。 

I have noted the arrangement of “Souvenir orders to Support the School’s 20th Anniversary 

Fundraising”. 

http://www.hkbuaspta.org.hk/
mailto:info@hkbuaspta.org.hk

